
WHAT DO YOU LIKE DOING? 

(Kaj rad počneš?) 

 

Kot ste že opazili, imamo v angleškem jeziku kar nekaj teh – ing končnic.  

Danes se bomo naučili, kako pravilno povemo, kaj radi počnemo, kaj 

obožujemo početi in česa ne počnemo radi, kaj sovražimo.  

 

POZOR!! 

To ni Present Continuous čas, čeprav dodajamo končnice -ing glagolom.  

 

Kadarkoli želimi v angleščini povedati, kaj radi počnemo, to naredimo tako, da 

uporabimo besedo LIKE + glagol + končnico – ing. Ker to nasplošno radi 

počnemo, povedi vedno zapišemo v Present Simple času.  

 

Primer: I like playing football. Rad igram nogomet.  

              She likes playing football. Ona rada igra nogomet.  

              I don't like playing football. Nogometa ne igram rad.  

             She doesn't like playing football. Ona ne igra rada nogometa.  

 

Kot vidite in že veste, s-je in don't pa doesn't uporabljamo za Present Simple 

čas. Povedi so torej napisane v navadnem sedanjem času, edina razlika je, da na 

koncu drugega glagola dodajamo končnico -ing.  

 

Podobna zgodba je tudi, ko želimo v angleščini povedati, kaj obožujemo početi, 

česa ne obožujemo in kaj sovražimo početi oziroma delati. Poglej si primere:  

 

love – oboževati 

hate - sovražiti 



I love playing football. Obožujem igrati nogomet. 

She loves playing football. Ona obožuje igrati nogomet. 

I don't love playing football. Ne obožujem igrati nogometa. 

She doesn't love playing fotball. Ona ne obožuje igrati nogometa. 

 

I hate playing football. Sovražim igrati nogomet. 

She hates playing football. Ona sovraži igrati nogomet. 

I don't hate playing football. Ne sovražim igrati nogometa. 

She doesn't hate playing football. Ona ne sovraži igrati nogometa.  

 

KAJ SI MORAM ZAPOMNITI? 

- Vse povedi so vedno zapisane v Present Simplu (pravila že poznam) 

- Besedam kot so LOVE, LIKE in HATE, dodam končnico – ing.  

 

KAKŠNA JE RAZLIKA MED I LIKE FOOTBALL IN I LIKE PLAYING FOOTBALL? 

I like football. Rad imam nogomet. (nasplošno mi je všeč ta šport in to je to).  

I like playing football. Rad igram nogomet. (poudarek je na dejanju, igranju, 

torej natačno vemo, kaj glede nogometa ti je všeč).  

 

SLOVARČEK NOVIH BESEDNIH ZVEZ:  

What do you like doing? Kaj rad počneš? 

So do I/me too – jaz tudi (obe besedni zvezi pomenita enako v slovenščini) 


